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Møteprotokoll
for

Eldrerådet

Møtedato: 20.06.2023
Møtestad: Formannskapssal
Møtetid: kl. 12:00 - 13:00

Kommunalsjef Kristin Ruud Myking orienterer om forvaltninga i starten av møte
Frivilligkoordinator Solveig Hojem presenterer seg i møte

 
 

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Jarle Hanstveit Medlem
Vigdis Fossheim Utvalsleiar
Bjarte Hammer Aarland KRF Medlem
Esther Halland Medlem
Ole Johan Faugstad Medlem

 
 

Forfall meldt frå medlem Parti Rolle
Ove Kleiveland Nestleiar

 
Følgjande frå administrasjonen møtte: Kristin Ruud Myking, Solveig Hojem, Henrik Carlsen, 
politisk-adm.sekretariat
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Sakliste

Saknr Tittel
      

015/23 Godkjenning av innkalling og sakliste

016/23 Godkjenning av møtebok

017/23 Bokbussen Soria Moria

018/23 Løypemelding KDP Idrett og fysisk aktivitet

019/23 Retningslinjer for tildeling av kommunal bustad

020/23 Vedtak av planprogram for kommunedelplan for kulturmiljø 2024 – 2033

021/23 Oppgradering Osterøy ungdomsskule

022/23 Andre saker/spørsmål

 

015/23: Godkjenning av innkalling og sakliste

Rådmannen sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjent.

  
  
20.06.2023 ELDRERÅDET

Det var ingen merknader til innkalling og saksliste. 

ELD - 015/23 VEDTAK:

Innkalling og sakliste vert godkjent.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
016/23: Godkjenning av møtebok

Rådmannen sitt framlegg:
Møteprotokoll frå    vert godkjend.

  
  
20.06.2023 ELDRERÅDET

Det var ingen merknader til møteboka.

ELD - 016/23 VEDTAK:
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Møteprotokoll frå 30.03.23 vert godkjend.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

017/23: Bokbussen Soria Moria

Rådmannen sitt framlegg:
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Osterøy kommune takkar nei til tilbodet om tilbakeføring av bokbussen Soria Moria frå Osterøy 
museum.

  
  
05.06.2023 UNGDOMSRÅD

Leiar for Biblioteket la fram saka for ungdomsrådet. 

UR - 032/23 VEDTAK:

Ungdomsrådet støtter kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak. Samrøystes vedteke. 

07.06.2023 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

FS - 052/23 VEDTAK:

Osterøy kommune takkar nei til tilbodet om tilbakeføring av bokbussen Soria Moria frå Osterøy 
museum.

20.06.2023 ELDRERÅDET

Henrik Carlsen, leiar Osterøy bibliotek orienterer.

Eldrerådet hadde slik merknad: Er det mogleg å sjå om bøkene som er inni bussen er i slik stand at 
dei kan takast vare på?

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

ELD - 017/23 VEDTAK:

Osterøy kommune takkar nei til tilbodet om tilbakeføring av bokbussen Soria Moria frå Osterøy 
museum.
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---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

018/23: Løypemelding KDP Idrett og fysisk aktivitet

Rådmannen sitt framlegg:
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Kommunedelplanen for idrett og fysisk aktivitet vert avslutta utan å føre fram til endelig vedtak. Det 
skal skrivast nytt planprogram før i gang setting av nytt planarbeid, der kultur vert inkludert. Alle 
innspel og samskapingsmøter som er gjennomført, skal vere med i grunnlaget når arbeidet vert teke 
opp att.  

Eigarskapsmeldinga for idrettsanlegg vert utvida til å omfatte friluftsanlegg der Osterøy kommune 
eig grunnen, og skal svare ut same spørsmål for disse anlegga som for idrettsanlegg (jamfør sak 
12/23).

  
  
05.06.2023 UNGDOMSRÅD

Leiar for Kultur og mangfald la fram saka for ungdomsrådet. 

UR - 035/23 VEDTAK:

Ungdomsrådet støttar kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak. Samrøystes vedteke. 

07.06.2023 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING: 
Samrøystes vedteke

FS - 054/23 VEDTAK:

Kommunedelplanen for idrett og fysisk aktivitet vert avslutta utan å føre fram til endelig vedtak. 
Det skal skrivast nytt planprogram før i gang setting av nytt planarbeid, der kultur vert inkludert. 
Alle innspel og samskapingsmøter som er gjennomført, skal vere med i grunnlaget når arbeidet 
vert teke opp att.  
Eigarskapsmeldinga for idrettsanlegg vert utvida til å omfatte friluftsanlegg der Osterøy kommune 
eig grunnen, og skal svare ut same spørsmål for disse anlegga som for idrettsanlegg (jamfør sak 
12/23).

20.06.2023 ELDRERÅDET

Eldrerådet hadde slik merknad: Det er ynskjeleg at planen inneheld kart over turstiar som er til 
allmenn bruk og turstiar som er universelt utforma.

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

ELD - 018/23 VEDTAK:
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Kommunedelplanen for idrett og fysisk aktivitet vert avslutta utan å føre fram til endelig vedtak. 
Det skal skrivast nytt planprogram før i gang setting av nytt planarbeid, der kultur vert inkludert. 
Alle innspel og samskapingsmøter som er gjennomført, skal vere med i grunnlaget når arbeidet 
vert teke opp att.  
Eigarskapsmeldinga for idrettsanlegg vert utvida til å omfatte friluftsanlegg der Osterøy kommune 
eig grunnen, og skal svare ut same spørsmål for disse anlegga som for idrettsanlegg (jamfør sak 
12/23).

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

019/23: Retningslinjer for tildeling av kommunal bustad

Rådmannen sitt framlegg:
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Retningslinjene vert vedteke slik dei ligg føre.

  
  
05.06.2023 UNGDOMSRÅD

Ungdomsrådet handsama ikkje saka. 

UR - 037/23 VEDTAK:

Det vart ikkje gjort noko vedtak i saka. 

07.06.2023 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

FS - 057/23 VEDTAK:

Retningslinjer for tildeling av kommunal bustad vert vedteke slik dei ligg føre.

20.06.2023 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vil oppmode Osterøy Kommune til å få fortgang i 
prosjektet med psykiatribustadane på Reigstad for å unngå samansetning med eldre bebuarar. 

Aksel Låstad, hadde slikt felles endringsframlegg: Retningslinjene vert vedteke med slik endring på 
side 4: under avsnittet: Prioritering mellom søkarar og sakshandsaming: Det skal bli teke omsyn til at 
i nokre buformer vert det stilt krav om ein viss samansetning av bebuarar, med særleg omsyn til 
eldre. 

AVRØYSTING:
Felles endringsframlegg: samrøystes vedteke
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RFF - 019/23 VEDTAK:

Retningslinjene vert vedteke med slik endring på side 4: Prioritering mellom søkarar og 
sakshandsaming: Det skal bli teke omsyn til at i nokre buformer vert det stilt krav om ein viss 
samansetning av bebuarar, med særleg omsyn til eldre. 

20.06.2023 ELDRERÅDET

Eldrerådet vil oppmode Osterøy Kommune til å få fortgang i prosjektet med psykiatribustadane på 
Reigstad for å unngå samansetning med eldre bebuarar. 

Bjarte Aadland, KRF, hadde slikt felles endringsframlegg: Retningslinjene vert vedteke med slik 
endring på side 4: under avsnittet: Prioritering mellom søkarar og sakshandsaming: Det skal bli teke 
omsyn til at i nokre buformer vert det stilt krav om ein viss samansetning av bebuarar, med særleg 
omsyn til eldre. 

AVRØYSTING:
Felles endringsframlegg: samrøystes vedteke

ELD - 019/23 VEDTAK:

Retningslinjene vert vedteke med slik endring under avsnittet: Prioritering mellom søkarar og 
sakshandsaming: Det skal bli teke omsyn til at i nokre buformer vert det stilt krav om ein viss 
samansetning av bebuarar, med særleg omsyn til eldre. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

020/23: Vedtak av planprogram for kommunedelplan for kulturmiljø 2024 – 2033  

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Planprogrammet for kommunedelplan for kulturmiljø 2024 – 2033 vert vedteken slik det ligg føre, 
jf. pbl §11-13.

  
  
24.05.2023 PLAN- OG KOMMUNALTEKNISK UTVAL

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

PL - 054/23 VEDTAK:

Planprogrammet for kommunedelplan for kulturmiljø 2024 – 2033 vert vedteken slik det ligg føre, 
jf. pbl §11-13.

05.06.2023 UNGDOMSRÅD
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Koordinator for ungdomsrådet la fram saka. 

UR - 038/23 VEDTAK:

Planprogrammet for kommunedelplan for kulturmiljø  2024-2033 vert vedteke slik det ligg føre. 
Samrøystes vedteke. 

07.06.2023 FORMANNSKAPET

Kjersti Vevatne, V, hadde slik merknad, det er hensiktsmessig at arbeidet med kommunedelplanen 
for kulturmiljø ligg i forkant av kommunedelplanen. 

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

FS - 055/23 VEDTAK:

Planprogrammet for kommunedelplan for kulturmiljø 2024 – 2033 vert vedteken slik det ligg føre, 
jf. pbl §11-13.

20.06.2023 ELDRERÅDET

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

ELD - 020/23 VEDTAK:

Planprogrammet for kommunedelplan for kulturmiljø 2024 – 2033 vert vedteken slik det ligg føre, 
jf. pbl §11-13.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

021/23: Oppgradering Osterøy ungdomsskule

Rådmannen sitt framlegg:
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

  
  
05.06.2023 UNGDOMSRÅD

Leiar for Oppvekst, undervisning og kultur la fram saka for ungdomsrådet.
Møteleiar la fram følgjande forslag til vedtak: "Ungdomsrådet støttar utgreiing av alternativ 2 og 4. 
Alternativ 4 berre dersom det er snakk om ei omfattande rehabilitering. Ungdomsrådet ønskjer 
minimum 1 representant i ei eventuell arbeidsgruppe, og forventar å vere representert i alle steg i 
planlegginga."
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UR - 033/23 VEDTAK:

Ungdomsrådet støttar utgreiing av alternativ 2 og 4. Alternativ 4 berre dersom det er snakk om ei 
omfattande rehabilitering. Ungdomsrådet ønskjer minimum 1 representant i ei eventuell 
arbeidsgruppe, og forventar å vere representert i alle steg i planlegginga. Samrøystes vedteke.

07.06.2023 FORMANNSKAPET

Kjersti Vevatne, V, hadde slikt fellesframlegg:
Alle alternativ legg til grunn at symjehallen ikkje skal ligga ved ungdomsskulen

Moglegheitsstudien for skulen skal:
- ha eit 50-års perspektiv
- ha ein teknisk tilstandsrapport for dagens bygg (ekskludert symjebassenget)
- inkludera ein aula / sal
- ha følgjande alternativ:
1. Rehabilitere dagens skule, dvs behalde bygget som i dag, men reparere og oppgradere til dagens 
standard og krav (om mogleg)
2. Transformere dagens skule, der delar av dagens bygg vert gjenbrukt på ny måte, og bygget 
framstår som nytt. Delvis riving, delvis påbygging er aktuelt
3. Rive dagens bygningsmasse og bygge ny skule på same tomt

For kvart alternativ skal moglegheitsstudien ha enkle vurderingar av desse tema:
- byggetid
- kvalitet for brukarane (byggemateriale, universell utforming, brukaroppleving m.m.)
- miljø/energi
- kostnader (grovt estimat) og usikkerheit i kostnadene

Kommunedirektøren kan supplere med fleire tema.

AVRØYSTNG:
Kjersti vevatne, V, sitt fellesframlegg vert samrøystes vedteke. 

FS - 049/23 VEDTAK:

Alle alternativ legg til grunn at symjehallen ikkje skal ligga ved ungdomsskulen

Moglegheitsstudien for skulen skal.
- ha eit 50-års perspektiv
- ha ein teknisk tilstandsrapport for dagens bygg (ekskludert symjebassenget)
- inkludera ein aula / sal
- ha følgjande alternativ:
1. Rehabilitere dagens skule, dvs behalde bygget som i dag, men reparere og oppgradere til dagens 
standard og krav (om mogleg)
2. Transformere dagens skule, der delar av dagens bygg vert gjenbrukt på ny måte, og bygget 
framstår som nytt. Delvis riving, delvis påbygging er aktuelt
3. Rive dagens bygningsmasse og bygge ny skule på same tomt

For kvart alternativ skal moglegheitsstudien ha enkle vurderingar av desse tema:
- byggetid
- kvalitet for brukarane (byggemateriale, universell utforming, brukaroppleving m.m.)



9

- miljø/energi
- kostnader (grovt estimat) og usikkerheit i kostnadene

Kommunedirektøren kan supplere med fleire tema.

20.06.2023 ELDRERÅDET

Jarle Hanstveit hadde slikt kommentar: eldrerådet går for ein variant av alternativ 2, Nybygg på ny 
tomt - med symjehall på annan lokasjon. 

Eldrerådet hadde slikt felles framlegg: Nybygg på eksisterande tomt, symjehall på annan lokasjon. 

AVRØYSTING:
Felles framlegg vert samrøystes vedteke

ELD - 021/23 VEDTAK:

Nybygg på eksisterande tomt, symjehall på annan lokasjon. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

022/23: Andre saker/spørsmål

Rådmannen sitt framlegg:

  
20.06.2023 ELDRERÅDET

Svar på spørsmål frå forrige møte: 

Kommunalsjef helse-, omsorg og sosial, Kristin Ruud Myking gav slikt svar: Me er kjend med at det 
har vore vanskeleg å få tak i forvaltninga den siste tida. Me prøver no ut fast telefontid kvar dag 
mellom kl 10-14. Det har dessvere vore tekniske problem på telefonlinja, IKT arbeider med 
problemet og me håpar på snarleg løysing. 

Heimetenesta prøver så godt det lar seg gjera at det er norsktalande som står for telefonkontakten. 
Dersom ein opplever utfordringar kan ein be om å få snakka med ein annan. Det er dessverre 
rekruteringsproblem og mangel på sjukepleiarar. Me nyttar vikarbyrå og det viktigaste er 
kompetansen slik at mottakarane får den hjelpen dei har krav på, me kan dessverre ikkje setje eigne 
krav til norskkompetane. Me har ei ordning med primærkontakt, slik at det er ein som kjenner 
mottakar som står for det meste av dialogen. Det er dessverre utfordrande i enkelte tilfelle, men me 
gjer vårt ytterste for at det skal vera god kommunikasjon. 

------------------------------------------------
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Omsorg+ 

Vigdis Fossheim, leiar for eldrerådet var med på synfaring på Strømmehaven omsorgssenter i 
Kristiansand og ho ser at det er framtida, at personar med demens kan vera buande i omsorgsbustad 
i staden for på sjukeheimen, innafor eit lukka område der dei får større frihet til å bevega seg. Det var 
ein open kafé og på nokre avdelingar var det dyr, innbyggarane hadde eigne rom med eigne møblar. 
Kristin Ruud Myking legg til at det er til stor hjelp for helsetenesta at råda var represenert slik at ein 
har ein god dialog frå start. 
------------------------------------------------
Solveig Hojem, frivilligkoordinator presenterte seg for råda. Ho skal ha ansvar for frivilligsentralen, 
planlagt opning 1.september, no arbeider dei med å få lokalet og systemet opp å gå. Det er ein del 
ulike rom som på sikt skal vera mogleg å låne for lag og organisasjonar, via frivillighetssentralen. 
Sentralen og aktivitetane dei skal i gong med skal administrerast via Solveig Hojem. 
------------------------------------------------
Aksel Låstad orienterer om melding frå handikapforbundet, vedkommande drosje og pasientreiser, 
rådet svarte forbundet og fekk tilbakemelding. Denne tilbakemeldinga førte til at handikapforbundet 
ba om eit møte med samferdselsministeren, det skulle vera 19.mai. Det kom ikkje noko ut av møte 
og det er framleis ikkje skrive referat. Det er bedt om eit nytt møte. Same problem gjeld for buss og 
tog. 

ELD - 022/23 VEDTAK:

Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Til å skriva under møteprotokollen saman med utvalsleiar vart desse valde: Ole Johan Faugstad og 
Jarle Hanstveit

Lonevåg, 27.06.2023

  Hilde Revheim Sture 
  Sekretær
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